
ODGOVORI NA VPRAŠANJA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA DNE 11.5.2022. 

1. Sečnja lesa; vprašanje svetnika gospoda Aleša Megliča je bilo posredovano 

ZGS OE Maribor, od koder smo prejeli odgovor. Vprašanje in dogovor sta v 

nadaljevanju. Prav tako smo o stanju ceste obvestili koncesionarja 

podjetje Kipertrans in pristojno inšpekcijsko službo. 

From: Ciril Župan <ciril.zupan@zgs.gov.si>  

Sent: Friday, May 13, 2022 8:10 AM 

To: Rafolt Stanko <stanko.rafolt@hoce-slivnica.si>; Peter Kramer <peter.kramer@um.si>; 

Belec Zoran <zoran.belec@zgs.si> 

Subject: Re: Pritožba 

Spoštovani, 

Označitev in sečnja dreves je bila opravljena v skladu z veljavnim 

gozdnogospodarskim in goznogojitvenim načrtom za obdobje 2018-2027, zato se 

nikakor ne morem strinjati z pavšalno (lajično) oceno o izsekavanju gozdov, kar bi si 

lahko nestrokovnjak lahko predstavljal kot devastacijo 

gozda.                                                                                                               

                                                                                                                        

                                  Dne 12.04. 2022  je bil opravljen prevzem, oziroma kontrola 

delovišča v odesku 02027A in 02029C, ki sta  v upravljanju Univerze v Mariboru in za 

katera so bile izdane odločbe, 3408-12-2345-A043/22, 3408-12-2345-

A027/22,  3408-12-2345-B002/22.  

Pri samem pregledu  pa so bile ugotovljene določene nepravilnosti, ki jih bo potrebno 

odpraviti, o vsem smo obvestili predstavnika lastnika g. Petera Kramera in  izvajalca. 

Lep pozdrav, 

Ciril Župan 

 

 

Od: "Rafolt Stanko" <stanko.rafolt@hoce-slivnica.si> 

Za: "Ciril Župan" <ciril.zupan@zgs.gov.si> 

Cc: "METKA" <metka.meglic@hoce-slivnica.si>, "marko sorsak" 

<marko.sorsak@hoce-slivnica.si> 

Poslano: Petek, 13. Maj 2022 07:16:00 

Zadeva: Pritožba 

 

Dobro jutro, 

  

V sredo je na seji občinskega sveta Aleš Meglič podal pripombo na izvedbo sečnje na 

območju Hočkega Pohorja (ob cesti Pohorski dvor - Hočka koča). 
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Izpostavil je množično izsekavanje gozda in opuščanje gozdnega reda. 

Prosim za preverbo in pristojno ukrepanje. 

 Lep pozdrav, 

  

Stanko RAFOLT, ing. agr. 

Svetovalec za kmetijstvo in komunalo 

E: stanko.rafolt@hoce-slivnica.si 

T: (02) 616 53 35; M: +386 (0)51 873 179 

  

  

 

  

 

 

 

2. Odgovor ENERGAP d. o. o. svetnici ge. Rauter  glede programa Green Star 

 

Naša agencija je preverila glede programa »Green Star«, ki ga je svetnica omenila. Gre za 

orodje za spodbujanje k podnebnemu ukrepanju in trajnostnemu poslovanju podjetij.  

V akcijskih načrtih do leta 2030, ki se pripravljajo za lokalne skupnosti, je takšno povezovanje 

oz. spodbujanje tudi omenjeno.  
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